

Victoria Mio 繆子美

CFA, CPA (US), FRM

Co-Head Robeco Asia Pacific Equities

Chief Investment Officer China

特許財務分析師, 美國註冊會計師, 財務風險管理師
荷寶亞太股票聯席主管
中國首席投資總監



Victoria Mio is co-Head Asia Pacific Equities and CIO China at Robeco.

She has been the Lead Portfolio Manager of Robeco Chinese Equities Fund and a member of the Asia-Pacific team in Hong Kong since 2008. Prior to this, she spent 2 years in the Emerging Markets team in Rotterdam, Robeco head-offices and started managing Robeco Chinese Equities Fund in 2007. Victoria Mio holds various professional designations, such as Chartered Financial Analyst, Certified Public Accountant (US) and a Financial Risk Manager. Before joining Robeco in 2006, Victoria Mio worked for seven years in the US and five years in China and held senior positions in several financial institutions including JPMorgan Chase & Co, Asterion Capital LLC, and Banco Nacional Ultramarino SA. Victoria Mio started her career in 1992 and has over 20 years of experience in financial service industry.

Victoria Mio obtained an MBA in Finance from the Wharton School of the University of Pennsylvania. Victoria Mio also holds a Bachelor's degree in Accounting and Finance from the University of Macau.

繆子美小姐現任荷寶亞太股票聯席主管及中國首席投資總監。

自2008年來，繆子美小姐一直擔任荷寶中國股票基金經理及亞太區投資團隊成員。在此之前，有兩年時間參與位於荷蘭鹿特丹的荷寶新興市場團隊工作，2007年開始管理荷寶中國股票基金。繆小姐具備多個專業資格，如特許金融分析師、美國注冊會計師和金融風險管理師等。在2006年加入荷寶之前，繆子美小姐在美國與中國分別工作七年與五年，曾經在不同金融機構包括摩根大通 (JPMorgan Chase & Co)、Asterion Capital LLC 和 Banco Nacional Ultramarino SA 擔任資深職位。繆子美小姐自1992年開始從事金融服務行業工作，有超過20年的行業經驗。

繆子美小姐在美國賓夕法尼亞大學華頓商學院獲得工商管理碩士，主修財務；並在澳門大學取得會計與財務學士學位。